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    Informace z jednání Školské rady ze dne 9. 12. 2022 

Distanční projednání návrhu nového Školního řádu školy. 

Účastnící: všichni členové rady  

Organizaci zajistila Ing. Ilona Galanidisová – předsedkyně Školské rady 

Na základě žádosti ředitele Mgr. Jiřího Uhra ze dne 28. 11. 2022 byl členům Školské rady předán návrh školního řádu. 
V návrhu došlo k zjednodušení řádu, ale hlavně k reflexi na aktuální rozložení a fungování celé školy. 
 
Členové školské rady vypracovali následující připomínky a návrhy: 
1) str. 5, oddíl 2.3.1, písm. o) věta druhá: "Pokud žák nemá čip ....."  doporučení upravit znění řádu nebo zajistit postup 
pro danou situaci i technicky.  
 
2) str. 9, oddíl 5.2, odstavec první: návrh doplnit za první větou závorku (dle přílohy č.3 ŠŘ). 
 
3) str. 12, oddíl 7.4, první odstavec: návrh místo spojky a použít nebo "Má-li žák ..........v daném  
ředmětu nebo nesplnil ...." 
 
4) str. 13, oddíl 7.6: návrh doplnit o větu "Chování žáků denního nástavbového a dálkového nástavbového studia se 
nehodnotí". 
 
5) str. 5, oddíl 2.3.1    Žáci jsou povinni 
a) řádně docházet do školy a řádně se vzdělávat, 
b) do školy chodit čistě upraveni a vhodně oblečeni, po budově školy se pohybovat v přezůvkách (za které se 
nepovažuje sportovní obuv)... 
- návrh na změnu organizace provozu školy. 
 
6) Návrh změny platnosti školního řádu až po projednání školskou radou od 2. pololetí školního roku 2022/2023. 
Důvodem je i změna počtu hodin neomluvené absence při hodnocení stupně chování žáka.  
  
Všichni členové ke dni 9. 12. 2022 potvrdili souhlas s návrhem.  
 

 

Zápis sepsala: Ing. Ilona Galanidisová 

V Břeclavi 9. 12. 2022 


